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716444-3157 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte 20221120 17:00 

Plats:  Klubbhuset 

Närvarande: Gert-Ove Forsberg, Lars-Inge Carlson, Mats Hagberg, Inger Lindqvist, Lars Lindebäck, Ljubi Nygren, 

Ellen Hjelmgren   

 

Mötets öppnande 
Gert-Ove hälsar alla välkomna. 

Godkännande av dagordning 
Godkänns 

Genomgång av föregående protokoll 
Gert-Ove gick igenom detta och vi hade inga kommentarer  

Ekonomirapport 
Saldot är c:a 829010:- inklusive pengarna på Collector. 

Tömning av komposten kostade 7394:- 

Uppföljning efter underhållsdagen 
Inget att anmärka på 

Elbilsladdningen  
Granitor ville diskutera lite i samband med kabeldragningen. De hade ett möte med garageombuden 

och ordföranden. 

I samband med SV så tog laddboxarna slut så bara 4 av 7 kunde installeras. När de sedan kom till SO så 

tog dosorna slut. 

16A räcker inte utan 25A rekommenderas. Då tillkommer även lastbalansering. Det då det har blivit 

fler intressenter när det gäller att installera laddbox än vad som från början var sagt. Ett förslag från 

Ljubi är att debitera en avgift till föreningen om 600:- till föreningen för den lastbalanseringbox som 

tillkommer per garageområde. Mats föreslår att föreningen tar lastbalanseringen i stället. Mötet 

beslutar att gå på Mats förslag.  

Övriga frågor 
Lars-Inge tar kontakt med Mikaels Grävtjänst angående snöröjning. 

Avgifterna för 2023. Då våra kostnader ökar på grund av omvärldens höjningar och vi också blir 

momsredovisningsskyldiga från årsskiftet så rekommenderar vi en höjning av årsavgiften.     

Varje garageområde har fått 15 stycken nät att lägga i botten på brevlådorna om man har problem 

med vatten i botten. Varför det bara blev just totalt 60 berodde på att det var det som fanns för 

tillfället. 

Nästa styrelsemöte inför årsmötet inklusive 
22/1 2023 klockan 17:00 

 

Vid protokollet: ___________________  Justeras: _____________________ 

 Lars-Inge Carlsson                  Gert-Ove Forsberg 


